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W N I O S E K 

 

dot. uzupełnienia chodnika przy terenie rekreacyjnym przy ul. Wesołej 

 

 Proszę o rozważenie sytuacji i w miarę możliwości uzupełnienie brakującego 

chodnika przy terenie rekreacyjnym przy ul. Wesołej. Schodząc z chodnika ulokowanego 

w pętli miejskiej na przejście dla pieszych, aby dalej udać się na ww. teren należy 

przemieszczać się po trawie, gdzie w porze deszczowej powstaje też błoto, jest ślisko i 

niebezpiecznie. Brakuje kawałka utwardzonego między tymi odcinkami. 

 Dlatego proszę jak na wstępie. 
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